

Title (en)

CASSETTE FOR SOWING SEED.

Title (de)

KASSETTE ZUM AUSSÄEN VON SAMEN.

Title (fr)

CAISSE POUR SEMIS.

Publication

EP 0105920 A1 19840425 (EN)

Application

EP 83901752 A 19830408

Priority

NL 8201538 A 19820413

Abstract (en)

[origin: WO8303518A1] A cassette (1) having spaced individual compartments (2) formed in a flat body (1). A lid (4) is provided to cover the body and the lid has openings corresponding to, or in register with, the compartments. A removable cover (8) is inserted between the body and the cover for blocking the passage of seeds (3) through the openings (5) in the lid. Sowing of the seed is facilitated by being thus segregated in the individualized compartments and being available for individualized distribution or sowing through the openings when the cover is removed.

Abstract (fr)

Caisse (1) possédant des compartiments individuels espacés (2) formés dans un corps plat (1). Un couvercle (4) permet de couvrir le corps et possède des ouvertures correspondant aux compartiments ou alignées avec ceux-ci. Une couverture amovible (8) est insérée entre le corps et le couvercle pour bloquer le passage des semences (3) au travers des ouvertures (5) dans le couvercle. Le semis est facilité par la division en compartiments individuels, permettant une distribution ou semis individuels au travers des ouvertures lorsque le couvercle est enlevé.

IPC 1-7

A01C 5/00

IPC 8 full level

A01C 7/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A01C 7/04 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB LU SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8303518 A1 19831027; EP 0105920 A1 19840425; IL 68368 A0 19830731

DOCDB simple family (application)

US 8300501 W 19830408; EP 83901752 A 19830408; IL 6836883 A 19830412